

Title (en)

A SEALING RING OF AN ELASTIC MATERIAL.

Title (de)

DICHTUNGSRING AUS ELASTISCHEM MATERIAL.

Title (fr)

BAGUE D'ETANCHEITE EN MATERIAU ELASTIQUE.

Publication

EP 0052638 A1 19820602 (EN)

Application

EP 81901545 A 19810527

Priority

DK 230180 A 19800528

Abstract (en)

[origin: WO8103535A1] A sealing ring of an elastic material is adapted to be applied under expansion thereof to the spigot end of a pipe and consists of a solid main member (1), which is connected to a sealing member (5) through a thin flap (6). The main member (1) has an anchoring member (4) to receive the sealing member (5). To obtain good sealing and convenient insertion of the spigot end (8) provided with the sealing ring into a pipe socket (9) without any risk of the elastic material being overloaded, the sealing member (5) has a circular cross-section, and its connecting flap (6) to the main member (1) is so long that after mounting of the sealing ring on the spigot end (8) it extends over the outer portion (2) of the main member (1) which is disposed at the extremity of the spigot end (8).

Abstract (fr)

Une bague d'étanchéité en matière élastique est adaptée pour être appliquée par expansion de celle-ci à l'extrémité male d'un tuyau et consiste en un organe principal solide (1), qui est connecté à un organe d'étanchéité (5) par l'intermédiaire d'une patte fine (6). L'organe principal (1) possède un organe d'ancrage (4) pour recevoir l'organe d'étanchéité (5). Pour obtenir une bonne étanchéité et une insertion appropriée de l'extrémité male (8) pourvue de la bague d'étanchéité dans un manchon de tuyau (9) sans risque de surcharge pour le matériau élastique l'organe d'étanchéité (5) possède une section circulaire, et sa patte de connexion (6) à l'organe principal (1) possède une longueur telle qu'après montage de la bague d'étanchéité sur l'extrémité male (8) elle s'étend par dessus la partie extérieure (2) de l'organe principal (1) qui est disposée au bout de l'extrémité male (8).

IPC 1-7

F16L 21/02; F16J 15/10

IPC 8 full level

F16L 21/025 (2006.01); **F16L 21/035** (2006.01)

CPC (source: EP)

F16L 21/025 (2013.01); **F16L 21/035** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8103535 A1 19811210; DK 230180 A 19811129; EP 0052638 A1 19820602; NO 814300 L 19811216; SE 8200429 L 19820127

DOCDB simple family (application)

DK 8100056 W 19810527; DK 230180 A 19800528; EP 81901545 A 19810527; NO 814300 A 19811216; SE 8200429 A 19820127